

中山市捷宝电子电器有限公司(以下简称“捷宝”)成立于1998年,专业开发和生产池塘水泵、灯具、池塘过滤器、喷泉水泵及水族器材,产品适用于喷泉、流水景观、池塘过滤、家居装饰、工艺品等。

自成立以来,捷宝始终将控制产品质量放在首位,以市场为背景,不断研发新产品为企业注入新的发展动力,同时不忘加强公司内部管理。现已获得GS、UL、CUL、BS、SAA等国际认证。

捷宝不但在国内市场享有良好的口碑,产品还远销美国、加拿大、英国、德国、新加坡等30多个国家和地区,被国外客户所称道。

“品质第一,顾客至上”是捷宝的宗旨,我们诚挚地希望与国内外朋友开创辉煌的明天。

**Jebao Co. Ltd is a leading manufacturer in the professional water garden market. We are professionally developing and manufacturing pond accessories, fountain pumps, lights and aquarium accessories. Our diversified lines of products are suitable for fountains, water landscapes, pool filter, home decoration and handicrafts with different requirements.**

**Since its establishment in 1998, Jebao is proudly manufacturing high quality and innovative products. We give priority on controlling product quality. And innovation is also our key focus as we have passion to constantly developing new products. We have recently developed of a new line of eco pumps which can save energy up to 50%. At the mean time, Jebao strengthens the internal control and management of our company.**

**Jebao has obtained GS, UL, CUL, BS, SAA and many other international certifications. Jebao not only enjoys a good reputation in the domestic market, but also plays in the global market with products exported to more than 30 countries in the world such as the United States, Canada, UK, Germany and Singapore, etc.**

**“Quality first, Customer first” is the mission of Jebao. We sincerely hope that we and all the domestic and foreign friends around the world create a brilliant tomorrow together.**

## **中山市捷宝电子电器有限公司**

地址:广东省中山市东升镇同茂工业园

Jebao Co., Ltd

Add: Tongmao Industrial Park, Dongsheng, Zhongshan,  
Guangdong, China.

Tel: +86-760-28136708, 28136712, 28136719

Fax: +86-760-28136725

E-mail: info@jebao.com

<http://www.jebao.com>